

Thursday 10th September 2020

Dear WSO Primary Community,

Happy Thursday! We have just completed our first full week back at WSO — congratulations! Watching many of our students walk through the reception entrance last week was an absolute joy to see. It has been a real team effort to ensure we have opened safely and I cannot thank everyone enough for the parts you have all played. I last wrote to the community two weeks ago when our teaching staff returned back to the Academy. What has been achieved by our team over these two weeks has been phenomenal, they have set up our Primary School safely and absorbed and acted on the strict health and safety guidelines. Most importantly, they have (and will continue to do so) ensured the return to school has been a positive and happy experience for our students. Every student is unique, and they have reacted to the global pandemic in a variety of ways, which is why our teachers have initially prioritised student well-being to gain a firm understanding of how they can be supported best.

Our positive reopening would not have been possible without support from our parent community. There have been many changes to the functioning of the school, especially with regards to student drop-off and collection procedures. Your patience, understanding and support have been appreciated greatly. Lastly, the biggest thank you and well done has to go to our students! Adaptable, enthusiastic, positive and motivated are just a few adjectives used to describe their attitudes.

Key Messages

Safety inside and outside of school – Whereas we have opened the school safely, what we cannot do as a community is become complacent with the strict health and safety procedures we must follow. COVID-19 cases continue to fluctuate across Dubai and we are all responsible for our actions to ensure we limit the spread. Inside of school we are following the guidance set out by the KHDA and Dubai Health Authority and our staff and students are constantly reminded to keep these standards high. Outside of school, I urge our entire community to follow government guidance by not having large social gatherings and remembering to always socially distance. The stricter we all are, the safer our school will be. Whilst inside school, please remember to:



- Wear your mask correctly if you are an adult or a student in year 2 and above
- Socially distance yourselves from others, especially during drop off and collection times
- Use the sanitizer machines which are dotted around the school and practice good hygiene
- For students, to bring their own equipment and not share these with others

Quarantine Rules – In the unfortunate circumstance that there is a positive case of coronavirus in our school, we will follow our strict procedures by tracing back who has been in recent contact with this person. This may result in a whole class of students having to quarantine for two weeks. Luckily we have not been in this position yet however other schools across Dubai have had to do this. Therefore, we must continue to be strict with our actions at all times.

Stay at home if unwell policy – please read the below extract from our new policy

Purpose: To prevent the spread of disease by breaking the chain of infection in order to ensure the continuous health and safety of our community.

Aims/objectives:

- An important way to reduce the spread of any communicable illness is to keep sick people away from those who are not sick.
- To ensure that any member of the school community (student/staff/employee) stays at home when they are feeling unwell and/or exhibiting any COVID-19 associated symptoms.
- Students or staff will not be permitted to enter the school's premises or will be isolated according to the incident management protocol if their illness becomes evident during the day.
- Medical clearance is required to return to school premises following any period of physical absence.
- To protect our community of students/ staff during this ongoing CoVid -19 pandemic.

Morning Drop-off – Thank you for supporting the school and following the morning drop off guidelines. Please can I reiterate the below points:

- For students arriving at school by their own transport, please arrive at the time given by your class teacher. These times have been given to ensure we spread out the arrival times of our students.
- When walking in, please remain 2 meters socially distanced from other students/families.

■ @gems_wso f gemswso

- One parent can accompany a child from FS or KS1 (Year 1 and 2) inside the building and to the classroom. For these parents dropping off, you must follow a one-way system down the corridor and exit at a designated exit point.
- No parent can exit back through the main reception.
- Parents of year 3-6 students must not enter the school building, and must say goodbye outside.
- No strollers/pushchairs can be brought into the school building
- Parents cannot wait in the reception area

Afternoon collection – Thank you for supporting the school and following the collection guidelines. Over the last week, we have adapted our procedures slightly to ensure a smoother transition. Please read carefully the points below:

- For FS/KS1 parents, please do not try and enter the school gates until the exact time given to you by your class teacher. The corridors will not open until the times below, and there is nowhere for parents to wait inside the school building.
- For KS2 parents, please do not enter the school gates until the time below. Your meeting points are within the school grounds however they are not inside.

Earliest time to enter the school gates		
FS1	12.15pm	
FS2	1.15pm	
Year 1 and 2	1.45pm	
Year 3 and 4	2.45pm	
Year 5 and 6	3.15pm	

- All students in year 3 and 4 will be walked by a teacher or TA outside of the school building to the designated class collection point where parents can wait
- All students in year 5 and 6 will exit the building at opposite ends. Year 5 will exit the stairs by outdoor learning, year 6 will exit the stairs opposite the tennis courts
- No student or parent can exit the school through the main reception doors

Siblings in FS/KS1 – If you drop-off or collect 2 or more children who are in FS or KS1, please speak with a member of the leadership team who can support you with the best route to each classroom.

Parent Lanyards – Thank you for your patience whilst the new parent lanyards are being printed and distributed. These will be given out within the next few school days.

aemseducation.com

Arabic and Islamic Curriculum changes – Please find attached a letter outlining the new Arabic and Islamic curriculum changes which have been given to schools in the UAE. The contact details of the relevant leaders have been provided in this letter if you have any questions.

Week A/Week B – As Key Stage Two is currently on a 50/50 model of onsite and remote learning, I wanted to clarify the Week A/B model. We have currently just finished Week B, where Ruby and Onyx classes were in school on Sunday, Tuesday and Thursday. Diamond and Emerald were in school on Monday and Wednesday. Next week (Week Beginning 13th September) is week A, where Diamond and Emerald are in school on Sunday, Tuesday and Thursday. Ruby and Onyx will be in school on Monday and Wednesday. Week A and B will continue to alternate.

Parent Meeting Requests – Currently, we are strongly advising that all parent meetings take place either virtually (Zoom) or via a telephone call. In extreme circumstances when a face to face meeting is needed, this meeting has to be pre-arranged. The member of staff has to inform the reception team, and the parent has to show proof of the meeting to the security gate and reception team. These meetings must take place in a meeting room on the ground floor. Parents requesting to meet a member of staff without an organised meeting time will politely be asked to leave.

Upcoming Dates

<u>Sunday 20th September @9am and 5pm</u> - **New Families welcome Zoom**. All new parents to WSO are invited to join either the 9am or 5pm Zoom meeting to meet the Parent Ambassadors, Academy Leaders and most importantly each other. Our wonderful Parent Ambassadors would like to welcome you all and have some fun activities planned for the meeting.

<u>Week Beginning 20th September</u> - **Meet the Teacher Virtual Event.** Over the course of the week, each class teacher will be hosting a live Meet the Teacher event, sharing important information with regards to the year ahead. For parents not able to attend these live, they will be recorded and shared with you via Seesaw. This session is an excellent opportunity to get to know our Primary teachers.

Date	Time	All Classes from:
Sunday 20 th September	4pm	FS1
Sunday 20 th September	5pm	FS2
Monday 21st September	4pm	Year 1
Monday 21st September	5pm	Year 2
Tuesday 22 nd September	4pm	Year 3
Tuesday 22 nd September	5pm	Year 4
Wednesday 23 rd September	4pm	Year 5
Wednesday 23 rd September	5pm	Year 6

gemswellingtonacademy-dso.com

Thursday 15th October – Last day of Half Term

Leadership Team Contacts

If you have any questions or would like to speak with a member of the leadership team, please do not hesitate to contact us:



Nathan Sadler

Primary Principal n.sadler1_wso@gemsedu.com



Ellen Henretty

Primary Vice Principal e.henretty_wso@gemsedu.com



Sarah Hollingworth

Assistant Principal FS1 & FS2 s.hollingworth_wso@gemsedu.com



Mark Tiley

Assistant Principal Y3 & Y4 m.tiley_wso@gemsedu.com



Somar Mowakket

Deputy Principal Arabic and Islamic s.mowakket_wso@gemsedu.com



Hayley Tanser

Assistant Principal h.tanser_wso@gemsedu.com



Jo Keydan

Primary Vice Principal j.keydan_wso@gemsedu.com



Becky Lewis

Primary Vice Principal b.lewis_wso@gemsedu.com



Bryan McAuley

Assistant Principal Y1 & Y2 b.mcauley_wso@gemsedu.com



Anna-Michelle Clark

Assistant Principal Y5 & Y6 a.clark_wso@gemsedu.com



Jonathan Roberts

Assistant Principal j.roberts_wso@gemsedu.com



Lisa McAuley

Primary SENCO (Inclusion Team) I.boer_wso@gemsedu.com







Head of Diamond House
Head of Emerald House
Head of Onyx House
Head of Ruby House
School Counsellor Primary

Mr G Rowan Ms J Kilsby Ms J Saxton Ms C Smith Ms M Zakiuddin g.rowan_wso@gemsedu.com j.kilsby_wso@gemsedu.com j.saxton_wso@gemsedu.com c.smith_wso@gemsedu.com m.zakiuddin_wso@gemsedu.com As always, thank you for your continued support.

For those of you on Instagram, please do follow @primary_principalwso for frequent updates from Primary and @gemswso for academy news.

Stay safe, and see you soon!

Kind Regards

Nathan Sadler

Primary Principal



gemseducation.com

الخميس 10 سبتمبر 2020

مجتمع المدرسة الابتدائية الأعزاء

خميس سعيد! لقد أكملنا للتو أول أسبوع كامل لنا في WSO - تهانينا! كانت مشاهدة العديد من طلابنا وهم يسيرون عبر مدخل الاستقبال الأسبوع الماضي متعة مطلقة لرؤية. لقد كان جهدًا جماعيًا حقيقيًا لضمان فتحنا بأمان ولا يمكنني أن أشكر الجميع بما يكفي على الجهود التي بذلناها جميعًا.

آخر مرة كتبت فيها إلى المجتمع قبل أسبوعين عندما عاد أعضاء هيئة التدريس لدينا إلى الأكاديمية. ما حققه فريقنا خلال هذين الأسبوعين كان استثنائيًا فقد أنشأوا مدرستنا الابتدائية بأمان واستوعبوا وعملوا وفقًا لإرشادات الصحة والسلامة الصارمة والأهم من ذلك أنهم (وسيواصلون القيام بذلك) ضمنوا أن العودة إلى المدرسة كانت تجربة إيجابية وسعيدة لطلابنا. كل طالب فريد من نوعه، وقد تفاعلوا مع الوباء العالمي بعدة طرق، ولهذا السبب أعطى مدرسونا الأولوية في البداية لرفاهية الطلاب لاكتساب فهم راسخ لكيفية دعمهم بشكل أفضل. إعادة فتحنا الإيجابية لم تكن لتتحقق بدون دعم من مجتمع أولياء الأمور. كانت هناك العديد من التغييرات على سير عمل المدرسة، خاصة فيما يتعلق بتوصيل الطلاب واستلامهم. ونقدر كثيرا صبركم وتفهمكم ودعمكم. وأخيرًا، فإن أكبر شكر وحسن أداء يذهب إلى طلابنا! القدرة على التكيف والحماس والإيجابية والتحفيز ليست سوى عدد قليل من الصفات المستخدمة لوصف مواقفهم.

الرسائل الرئيسية

السلامة داخل المدرسة وخارجها - في حين أننا فتحنا المدرسة بأمان، فإن ما لا يمكننا فعله كمجتمع هو التراخي وعدم اتباع إجراءات الصحة والسلامة الصارمة التي يجب أن نتبعها. تستمر حالات COVID-19 في التقلب في جميع أنحاء دبي، ونحن جميعًا مسؤولون عن أفعالنا لضمان الحد من الانتشار. داخل المدرسة نتبع الإرشادات التي وضعتها هيئة المعرفة والتنمية البشرية (KHDA) وهيئة الصحة بدبي، ويتم تذكير موظفينا وطلابنا باستمرار بالحفاظ على هذه المعايير العالية.

^{■ @}gems_wso ff gemswso

خارج المدرسة، أحث مجتمعنا بأكمله على اتباع الإرشادات الحكومية من خلال عدم عقد التجمعات الاجتماعية الكبيرة وتذكير الجميع دائمًا بالمسافة الاجتماعية. كلما كنا جميعًا أكثر صرامة، ستكون مدرستنا أكثر أمانًا.

أثناء التواجد داخل المدرسة:

- ارتد قناعك بشكل صحيح إذا كنت بالغًا أو طالبًا في السنة الثانية وما فوق
 - الابتعاد اجتماعيا عن الآخرين، وخاصة خلال أوقات التسليم والتحصيل
 - استخدم أجهزة التعقيم المنتشرة حول المدرسة واتبع النظافة الجيدة
 - بالنسبة للطلاب، إحضار معداتهم الخاصة وعدم مشاركتها مع الآخرين

قواعد الحجر الصحي - في الظروف المؤسفة التي توجد فيها حالة إيجابية لفيروس كورونا في مدرستنا، سوف نتبع إجراءاتنا الصارمة من خلال تعقب من كان على اتصال مع هذا الشخص مؤخرًا. قد يؤدي ذلك إلى اضطرار فئة كاملة من الطلاب إلى الحجر الصحي لمدة أسبوعين. لحسن الحظ، لم نكن في هذا الموقف، ولكن المدارس الأخرى في دبي كان عليها القيام بذلك. لذلك، يجب أن نستمر في التشدد في أفعالنا في جميع الأوقات.

ابق في المنزل إذا كنت لست على ما يرام - يرجى قراءة المقتطف أدناه من سياستنا الجديدة

الغرض: منع انتشار المرض عن طريق كسر سلسلة العدوى من أجل ضمان استمرار صحة وسلامة مجتمعنا. الأهداف:

- من الطرق المهمة للحد من انتشار أي مرض معدي إبعاد المرضى عن غيرهم.
- التأكد من بقاء أي فرد من أفراد المجتمع المدرسي (طالب / موظف / موظف) في المنزل عندما يشعر بتوعك و / أو تظهر عليه أي أعراض مرتبطة بـ COVID-19.
- لن يُسمح للطلاب أو الموظفين بدخول مباني المدرسة أو سيتم عزلهم وفقًا لبروتوكول إدارة الحوادث إذا أصبح مرضهم واضحًا خلال اليوم.
 - يلزم الحصول على تصريح طبي للعودة إلى مباني المدرسة بعد أي فترة غياب مادي.
 - لحماية مجتمعنا من الطلاب / الموظفين خلال جائحة 19- CoVid المستمرة.

تسليم الصباح - شكرًا لكم على دعم المدرسة واتباع إرشادات الإنزال في الصباح. أرجو أن أكرر النقاط التالية:

- للطلاب الذين يصلون إلى المدرسة عن طريق وسائل النقل الخاصة بهم، يرجى الوصول في الوقت المحدد
 من قبل معلم صفك. لقد تم تخصيص هذه الأوقات لضمان توزيع أوقات وصول طلابنا.
 - عند المشي، يرجى البقاء بعيدًا اجتماعيًا عن الطلاب / العائلات الأخرى بمسافة مترين.
- يمكن لأحد الوالدين مرافقة طفل من FS أو KS1 (السنة 1 و 2) داخل المبنى وإلى الفصل. بالنسبة لهؤلاء الآباء الذين ينزلون، يجب عليك اتباع نظام أحادي الاتجاه أسفل الممر والخروج عند نقطة الخروج المحددة.
 - لا يمكن للوالدين الخروج مرة أخرى من خلال الاستقبال الرئيسي.
 - يجب على أولياء أمور الطلاب في الصفوف 3-6 عدم دخول مبنى المدرسة، ويجب أن يقولوا وداعًا في الخارج.
 - لا يمكن إدخال عربات الأطفال / عربات الأطفال إلى مبنى المدرسة
 - لا يمكن للوالدين الانتظار في منطقة الاستقبال
 - جمع الطلاب بعد الظهر: شكرًا لكم على دعم المدرسة واتباع إرشادات المجموعة. خلال الأسبوع الماضي، قمنا بتكييف إجراءاتنا بشكل طفيف لضمان انتقال أكثر سلاسة. يرجى قراءة النقاط أدناه بعناية:
- لأولياء الأمور FS / KS1، من فضلكم لا تحاولون دخول بوابات المدرسة حتى الوقت المحدد الذي أعطاه مدرس صفكم. لن تفتح الممرات إلا في الأوقات التالية، ولا يوجد مكان ينتظره الآباء داخل مبنى المدرسة.
- بالنسبة لأولياء أمور KS2 ، يرجى عدم دخول بوابات المدرسة حتى الوقت أدناه. نقاط الالتقاء الخاصة بكم في ساحات المدرسة ولكنها ليست بالداخل.

Earliest time to enter the school gates			
FS1	12.15pm		
FS2	1.15pm		
Year 1 and 2	1.45pm		
Year 3 and 4	2.45pm		
Year 5 and 6	3.15pm		

^{■ @}gems_wso **f** gemswso

- سيتم نقل جميع الطلاب في الصفين 3 و 4 بواسطة معلم أو مساعد مدرس خارج مبنى المدرسة إلى نقطة تجميع الفصل المخصصة حيث يمكن للوالدين الانتظار
 - سيخرج جميع الطلاب في الصفين الخامس والسادس من المبنى على طرفي المعاكس
 - . يخرج صف الخامس من سلالم Outdoor Learning، بينما يخرج طلاب السنة السادسة من السلالم المقابلة لملاعب التنس
- لا يمكن لأي طالب أو ولى أمر الخروج من المدرسة من خلال أبواب الاستقبال الرئيسية الأشقاء في FS / KS1 - إذا قمتم بإنزال أو جمع طفلين أو أكثر في FS أو KS1 ، يرجى التحدث مع أحد أعضاء فريق القيادة الذي يمكنه دعمكم بأفضل طريق إلى كل فصل دراسي.

شرائط تعليق الوالدين - نشكركم على صبركم أثناء طباعة وتوزيع شرائط التعليق الخاصة بالوالدين. سيتم توزيعها خلال الأيام الدراسية القليلة القادمة.

التغييرات في المناهج العربية والإسلامية - تجدون مرفقًا برسالة توضح التغييرات الجديدة في المناهج العربية والإسلامية التي تم تقديمها للمدارس في الإمارات العربية المتحدة. تم توفير تفاصيل الاتصال بالقادة المعنيين في هذه الرسالة إذا كان لديك أي أسئلة.

الأسبوع A / الأسبوع B - نظرًا لأن المرحلة الأساسية الثانية موجودة حاليًا في نموذج 50/50 للتعلم في الموقع والتعلم عن بُعد ، فقد أردت توضيح نموذج الأسبوع A / B. لقد انتهينا للتو من الأسبوع B ، حيث كانت فصول Ruby و Onyx في المدرسة أيام الأحد والثلاثاء والخميس. كان Diamond و Emerald في المدرسة يومي الاثنين والأربعاء. الأسبوع المقبل (الأسبوع الذي يبدأ في 13 سبتمبر هو الأسبوع A ، حيث يلتحق Diamond و Emerald بالمدرسة أيام الأحد والثلاثاء والخميس. سيكون Onyx في Ruby المدرسة يومى الاثنين والأربعاء. سيستمر الأسبوعان A و B بالتناوب.

طلبات اجتماع الوالدين - في الوقت الحالي، ننصح بشدة أن تتم جميع اجتماعات الوالدين إما افتراضيًا (Zoom) أو عبر مكالمة هاتفية. في الظروف القصوى عندما تكون هناك حاجة إلى لقاء وجهاً لوجه، يجب ترتيب هذا الاجتماع مسبقًا. يجب على الموظف إبلاغ فريق الاستقبال، ويجب على ولى الأمر إظهار دليل على الاجتماع لبوابة الأمن وفريق الاستقبال. يجب أن تتم هذه الاجتماعات في غرفة اجتماعات بالطابق الأرضى. أولياء الأمور الذين يطلبون مقابلة أحد الموظفين دون موعد اجتماع منظم سيُطلب منهم بأدب المغادرة.

gemswellingtonacademy-dso.com

مواعيد القادمة

الأحد 20 سبتمبر - العائلات الجديدة ترحب بـ Zoom. جميع أولياء الأمورا لجدد في WSO مدعوون للانضمام إما إلى اجتماع Zoom في الساعة 9 صباحًا أو 5 مساءً لمقابلة سفراء أولياء الأمور وقادة الأكاديمية والأهم من ذلك بعضهم البعض. يود سفراء أولياء الأمور الرائعون لدينا أن يرحبوا بكم جميعًا ويتم التخطيط لبعض الأنشطة الممتعة للاجتماع.

بداية الأسبوع في 20 سبتمبر - لقاء المعلم الافتراضي. على مدار الأسبوع سيستضيف كل معلم صف حدث لقاء مباشر مع المعلم، حيث يشارك المعلومات المهمة فيما يتعلق بالعام المقبل. بالنسبة للوالدين غير القادرين على حضور هذه العروض المباشرة، سيتم تسجيلها ومشاركتها معكم عبر Seesaw. هذه الجلسة هي فرصة ممتازة للتعرف على معلمي المرحلة الابتدائية لدينا.

Date	Time	All Classes from:
Sunday 20th September	4pm	FS1
Sunday 20 th September	5pm	FS2
Monday 21st September	4pm	Year 1
Monday 21st September	5pm	Year 2
Tuesday 22 nd September	4pm	Year 3
Tuesday 22 nd September	5pm	Year 4
Wednesday 23 rd September	4pm	Year 5
Wednesday 23 rd September	5pm	Year 6

الخميس 15 أكتوبر - اليوم الأخير من نصف الفصل الدراسي

اتصالات فريق القيادة

إذا كانت لديكم أي أسئلة أو ترغبون في التحدث مع أحد أعضاء فريق القيادة، فلا تترددون في الاتصال بنا:

gemseducation.com



Nathan Sadler

Primary Principal n.sadler1_wso@gemsedu.com



Ellen Henretty

Primary Vice Principal e.henretty_wso@gemsedu.com



Sarah Hollingworth

Assistant Principal FS1 & FS2 s.hollingworth_wso@gemsedu.com



Mark Tiley

Assistant Principal Y3 & Y4 m.tiley wso@gemsedu.com



Somar Mowakket

Deputy Principal Arabic and Islamic s.mowakket_wso@gemsedu.com



Hayley Tanser

Assistant Principal h.tanser_wso@gemsedu.com



Jo Keydan

Primary Vice Principal j.keydan_wso@gemsedu.com



Becky Lewis

Primary Vice Principal b.lewis_wso@gemsedu.com



Bryan McAuley

Assistant Principal Y1 & Y2 b.mcauley_wso@gemsedu.com



Anna-Michelle Clark

Assistant Principal Y5 & Y6 a.clark wso@gemsedu.com



Jonathan Roberts

Assistant Principal j.roberts_wso@gemsedu.com



Lisa McAuley

Primary SENCO (Inclusion Team) I.boer_wso@gemsedu.com









Head of Diamond House Head of Emerald House Head of Onyx House Head of Ruby House School Counsellor Primary Mr G Rowan Ms J Kilsby Ms J Saxton Ms C Smith Ms M Zakiuddin g.rowan_wso@gemsedu.com j.kilsby_wso@gemsedu.com j.saxton_wso@gemsedu.com c.smith_wso@gemsedu.com m.zakiuddin_wso@gemsedu.com

كما هو الحال دائما، شكرا لكم ولدعمكم المتواصل. لأولئك منكم على Instagram ، يرجى متابعة gemswso لأخبار المرحلة الابتدائي و @gemswso لأخبار الأكادىمية.

ابقوا بأمان، ونراكم قريبا!



أطيب التحيات ناثان سادلر مدير المرحلة الابتدائي

gemswellingtonacademy-dso.com

- gemseducation.com
- linkedin.com/company/gems-education
- @gems_wso **I** gemswso